



## TAWARAN MAJLIS DAERAH JELEBU

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor **BUMIPUTERA** yang berdaftar dengan Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU) dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) di bawah kod bidang :-

Agensi	Gred	Kategori	Pengkhususan
CIDB	G2	CE	CE01
			CE21

yang masih dibenarkan membuat kerja-kerja Sebutharga, adalah dipelawa untuk menyertai Sebutharga atas kerja :-

### MENYELENGGARA SEBAHAGIAN JALAN DAN LORONG BELAKANG SERTA KERJA BERKAITAN DI TAMAN BUKIT KEMPAS

2. Borang-borang sebutharga boleh diperolehi dari Bahagian Perbendaharaan, Majlis Daerah Jelebu dengan harga RM 50.00 senaskah semasa waktu pejabat dari jam 8.00 pagi - 3.00 petang (Isnin hingga Jumaat) bermula pada 29 September 2021. Kontraktor-kontraktor yang ingin menyertai sebutharga di atas hendaklah membawa salinan ASAL dokumen-dokumen berikut (yang masih sah laku) :

Bil.	Nama Sijil	Agensi Pengeluar
1	Sijil Taraf Bumiputera	Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU)
2	Sijil Perakuan Pendaftaran	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)
3	Sijil Perolehan Kerja Kerajaan	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)

3. Kontraktor (iaitu pemunya lesen yang berdaftar) adalah tidak diwajibkan hadir untuk lawatan tapak. Kontraktor akan dibekalkan maklumat berkaitan seperti gambar-gambar terkini tapak dan skop kerja terlibat yang turut disertakan bersekali dengan iklan ini di laman web rasmi Majlis Daerah Jelebu (<http://www.mdjelebu.gov.my>). Walau bagaimanapun, sekiranya kontraktor mengambil inisiatif sendiri untuk melawat ke tapak, pematuhan terhadap SOP KKM bagi tujuan pembendungan penularan wabak Covid-19 adalah **WAJIB** dipraktikkan seperti penggunaan *hand sanitizer*, penjarakan sosial dan topeng muka.

4. Borang sebutharga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam PETI SEBUTHARGA di Bahagian Kejuruteraan Dan Pembangunan Majlis Daerah Jelebu tidak lewat pada jam 12.00 tengahari pada 6 Oktober 2021.

  
 .....  
 Yang DiPertua,  
 Majlis Daerah Jelebu

Bahagian Kejuruteraan Dan Pembangunan  
Majlis Daerah Jelevu,  
Wisma MDJ, Jalan Simpang Pertang,  
71600 Kuala Klawang,  
Negeri Sembilan.

Tarikh : 22 September 2021

KERJA-KERJA SEBUTHARGA MAJLIS DAERAH JELEBU.

1. Kontraktor-kontraktor **BUMIPUTERA** yang berdaftar dengan Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU) dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) di bawah kod bidang :-

Agensi	Gred	Kategori	Pengkhususan
CIDB	G2	CE	CEO1
			CE21

yang masih dibenarkan membuat kerja-kerja Sebutharga, adalah dipelawa untuk menyertai Sebutharga atas kerja :-

**MENYELENGGARA SEBAHAGIAN JALAN DAN LORONG BELAKANG SERTA KERJA BERKAITAN DI TAMAN BUKIT KEMPAS**

2. Borang-borang sebutharga boleh diperolehi semasa waktu pejabat di Bahagian Perbendaharaan, Majlis Daerah Jelevu dari jam 8.00 pagi – 3.00 petang (Isnin hingga Jumaat) bermula pada 29 September 2021 dan butir-butir berkenaan kerja boleh didapati di laman web rasmi Majlis Daerah Jelevu (<http://www.mdjelevu.gov.my>).

3. Kontraktor (iaitu pemunya lesen yang berdaftar) adalah tidak diwajibkan hadir untuk lawatan tapak. Kontraktor akan dibekalkan maklumat berkaitan seperti gambar-gambar terkini tapak dan skop kerja terlibat yang turut disertakan bersekali dengan iklan ini di laman web rasmi Majlis Daerah Jelevu (<http://www.mdjelevu.gov.my>). Walau bagaimanapun, sekiranya kontraktor mengambil inisiatif sendiri untuk melawat ke tapak, pematuhan terhadap SOP KKM bagi tujuan pembendungan penularan wabak Covid-19 adalah **WAJIB** dipraktikkan seperti penggunaan *hand sanitizer*, penjarakan sosial dan topeng muka.

4. Semua borang Sebutharga yang telah dilengkapkan, hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di pejabat ini tidak lewat dari **jam 12.00 tengahari pada 6 Oktober 2021.**

Harga Naskah Tawaran : RM 50.00 / Naskah  
Tarikh Lawatan Tapak (TIDAK WAJIB) : -  
Waktu : -  
Tarikh Dokumen Dijual : 29 September 2021

Sekian, Terima Kasih.

'WAWASAN KEMAKMURAN BERSAMA 2030'  
'BERKHIDMAT UNTUK NEGARA'  
'BERSIH, MUAFAKAT, SEJAHTERA'  
'JELEBU LESTARI, RAKYAT SEJAHTERA'

Saya yang menjalankan amanah,



(ABDUL RAHIM BIN A. AZIZ)

Yang Di Pertua,  
Majlis Daerah Jelevu